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Teče, neteče? Teče! - přeložka potoků.

Novou přeložkou potoků Deštný a Slatinka již teče voda. 
Protože vydatnost Deštného potoka je malá, chvíli potrvá, než se 
vlastní nové koryto tzv. zatáhne - čili nasákne vodou a umožní 
průtok až do Slatinky. Z hygienického hlediska musí být prozatím 
zajištěn určitý průtok starým korytem Deštného potoka přes obec. 
Původní koryto Slatinky od Plaviska po poštu je již také bez 
vody. V této souvislosti je třeba zdůraznit, že se v žádném 
případě nebudou koryta zavážet, protože v nich bude umístěna 
kanalizace.

Tímto bych některé obyvatele obce rád upozornil na to, že si 
budou muset přestat plést stará koryta potoků s popelnicí či 
splaškovou kanalizací.

Ing. Mil. Hubner, starosta

Škola a školní rok 1994/1995

I letmý pohled na dokončovanou přístavbu školy Vás přesvědčí, 
že předpokládaný termín otevření školy pro školní rok 1994/1995 
bude splněn. Dostavba se však potýká s nedořešeným dofinancováním 
jak stavby, tak vnitřního vybavení a samozřejmě i nutné plynové 
přípojky. OÚ podniká kroky pro získání finanční dotace na různých 
úrovních státní správy až po ministerstvo financí.

Na vybavení školy přis1íbil^dotaci přednosta OkÚ Olomouc.
Koncem května proběhl na Školském úřadě v Olomouci konkurz 

na místo ředitele. Prvním ředitelem naší "úplné" Základní školy 
bude pan Jan Spurný ml. (bytem Olšany), lutínský rodák.

K účastni na otevření nového pavilonu ZS byl pozván ministr 
školství ČR Ivan Pilip.

Plynofikace obce Lutín

V současné době se rozbíhá první etapa plynofikace obce 
Lutín. Jak bylo uvedeno výše, souvisí především s přivaděčem k 
plynové kotelně dostavby ZS.

Výstavba je již od počátku provázena řadou nepředpokládaných 
problémů. Projekt nerespektoval stávající používané i nepoužívané 
sklepy před domy U Kapličky, místo připojení se na vysokotlakou 
větev plynovodu mezi Lutínem a Luběnicemi bylo nesprávně 
zaměřeno, potíže jsou s výstavbou regulační stanice u Plaviska 
apod.



Přes všechno bude v termínu 9/94 plyn do již hotové kotelny 
školy přiveden.

I zde je však nevyřešeno finanční krytí akce. Zhotovitel 
stavby. Zemědělské a inženýrské stavby, a. s. Olomouc nabídl 
prozatím dvouměsíční odklad prvních záloh.

Údržba komunikací

Ještě podstatněji než plynové potrubí, resp. výkopy pro něj 
sužuje občany Lutína oprava komunikace II. třídy. Stavbu provádí 
Silnice Ostrava, a. s., závod Olomouc. Původní termín dokončení - 
6/95 je pro obec, OÚ i pro projíždějící do sousedních obcí 
nepřijatelný. OÚ Lutín, i když není investorem akce /tím je SIU 
Ostrava/ má příslib od dodavatele, že termín bude zkrácen do 
konce letošního roku.

Přesto, že na průběh prací nemáme přímý vliv, prosíme 
obyvatele, jichž se výstavba týká, o trpělivost a projíždějící 
řidiče o co největší snahu "přizpůsobit jízdu stavu vozovky" s 
ohledem na velkou prašnost v okolí.

V letošním roce bude ještě provedena úprava křižovatky u 
Plaviska, s napojením na nově vybudovaný most. Zde se jedná o 
silnici III. třídy a stavbu bude provádět Správa a údržba silnic 
Olomouc.

Územní plán

Po předchozím schválení a několika dalších úpravách byl 
dokončen "Územní plán sídelního útvaru obce Lutín". Od 11. 7. 
t.r. je měsíc vystaven na OÚ k nahlédnutí. V tomto termínu je 
také možno uplatnit eventuální námitky a jiné podněty.

Uvedením v platnost tohoto plánu budou vyřešeny některé 
zbytečné spory, co lze a nelze na katastrálním území obce stavět.

Vyneseno z rady
rada projednala propojení kanalizační sítě Lutína a 
Třebčína a připojení Třebčína na plynovod, 
rada byla informována o záměru zřídit v prostoru mezi a. 
s. Sigma a vojenským skladem /Magacínou/ velkosklad, 
ČSAD Olomouc požaduje dotace na ztrátové linky, vedoucí 
naší obcí. Po jednání se zástupci ČSAD navrhuje rada 
Obecnímu zastupitelstvu dotovat jen vybrané linky /směr 
Slatinice, Cechy p/K a Prostějov/.Část dotace bude hradit 
Okresní úřad Olomouc.
rada bude v nejbližší době informovat občany, kolem 
jejichž domů je položen plynovod o možnosti napojení se 
ještě v této topné sezóně, 
rada byla seznámena se záměrem fy Bohemika Tanker 
vybudovat v prostoru naproti nového učiliště benzínovou 
čerpací stanici,
rada schválila seznam 33 dětí, přijatých do naší MŠ Lutín 
k 1. 9. 1994.

Za j ímavosti

- OÚ uzavřel pracovní smlouvy na provádění úklidu se dvěma 
občany Lutína a dvěma občany Třebčína,

- podle příslibu a. s. TELECOM bude do konce července t.r. 
zřízena v Třebčíně veřejná telefonní budka,

- v srpnu t.r. začíná dle příslušného zákona příprava na 
komunální volby 1994.

Toto číslo vychází 14. 7. 1994


